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Protokół Nr I/1/2006 
 

z I sesji Rady Miasta Rzeszowa V kadencji odbytej w dniu  
27 listopada 2006 roku w sali posiedzeń Ratusza /ul. Rynek 1/. 

 
 
 

Na ustawowy stan 25 radnych w I sesji Rady Miasta Rzeszowa uczestniczyło  
24 radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu/. 

 
 
I sesja Rady Miasta Rzeszowa została zwołana przez Przewodniczącego Rady 

Miasta IV kadencji, na podstawie art. 20 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  
o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2001 r. Nr 142 poz. 1591 z późn. zm.).     
 
 

Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie I sesji nowo wybranej Rady Miasta Rzeszowa. 
 
2. Złożenie ślubowania przez radnych. 

 
3. Wybór Przewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa. 

 
4. Wystąpienie Przewodniczącego Rady Miasta IV kadencji. 

 
5. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miasta Rzeszowa. 
 
6. Uchwała w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego. 
 
7. Uchwała w sprawie powołania Komisji  Rewizyjnej Rady Miasta Rzeszowa.  
 
8. Uchwała w sprawie powołania Komisji  Ekonomiczno – Budżetowej Rady Miasta 

Rzeszowa. 
 
9. Uchwała w sprawie powołania Komisji  Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Rady 

Miasta Rzeszowa. 
 
10. Uchwała w sprawie powołania Komisji Edukacji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
11. Uchwała w sprawie powołania Komisji  Kultury i Promocji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
12. Uchwała w sprawie powołania Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki Rady Miasta 

Rzeszowa. 
 
13. Uchwała w sprawie powołania Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady Miasta 

Rzeszowa. 
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14. Uchwała w sprawie powołania Komisji Porządku Publicznego i Współpracy  
z Samorządami Osiedlowymi Rady Miasta Rzeszowa. 

 
15. Uchwała w sprawie powołania Komisji Regulaminowo – Statutowej Rady Miasta 

Rzeszowa. 
 
16. Uchwała w sprawie powołania Komisji  Zdrowia Rady Miasta Rzeszowa. 
 
17. Uchwała w sprawie powołania Komisji Rodziny i Pomocy Społecznej Rady Miasta 

Rzeszowa. 
 
18. Zamknięcie I sesji Rady Miasta Rzeszowa. 

 
 
/Tekst proponowanego porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu/. 
 
 
 
 
Ad. 1. 

 
Otwarcie I sesji nowo wybranej Rady Miasta Rzeszowa. 

 
 

P. Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa IV kadencji – 
dokonał otwarcia I sesji Rady Miasta Rzeszowa V kadencji. Powitał i złożył gratulacje 
nowo wybranym radnym. Powitał również zaproszonych gości w osobach:  

- Senatora RP Pana Aleksandra Bentkowskiego,  
- Prezydenta Miasta Rzeszowa Pana Tadeusza Ferenca, 
- Zastępy Prezydenta Miasta Rzeszowa Pana Marka Koberskiego, 
- Zastępcy Prezydenta Miasta Rzeszowa Pana Ryszarda Winiarskiego, 
- Zastępcy Prezydenta Miasta Rzeszowa Pana Marka Ustrobińskiego /lista obecności 

Prezydenta i Zastępców Prezydenta Miasta stanowi załącznik nr 3 do protokołu/, 
- Przedstawicieli Rad Osiedlowych /lista obecności stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu/, 
- Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek organizacyjnych 

Miasta oraz kierowników jednostek współdziałających z  Miastem, przedstawicieli 
mediów, a także przybyłych mieszkańców miasta /lista obecności osób zaproszonych 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu/. 

 
Następnie Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa IV kadencji przekazał 

prowadzenie sesji radnemu seniorowi Panu Zdzisławowi Darażowi. 
 
 
 
Ad. 2. 
 

Złożenie ślubowania przez radnych. 
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P. Zdzisław Daraż – Przewodniczący obrad – poinformował, że zgodnie z art. 23 a  
ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym:  
„1. Przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni składają  ślubowanie: Wierny 
Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 
mieszkańców”. 
2. Ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu roty wywołani kolejno radni 
powstają i wypowiadają słowo „ślubuję”. Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: 
„Tak mi dopomóż Bóg”.”  
 

Następnie Przewodniczący obrad zarządził o przystąpieniu do złożenia ślubowania 
przez radnych i odczytał rotę ślubowania: „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej 
Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, 
mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. 

 
 
Ślubowanie złożyło 24 radnych obecnych na I sesji Rady Miasta Rzeszowa  

V kadencji. 
 
 
Na wniosek Przewodniczącego obrad,  uczczono minutą ciszy pamięć górników, 

którzy zginęli w ubiegłym tygodniu w kopalni Halemba. 
 
 

 
Ad. 3. 
 

Wybór Przewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa. 
 
Radny P. Tomasz Kamiński – Przewodniczący Klubu  „Rozwój Rzeszowa” –   

w imieniu Klubu zgłosił kandydaturę Radnego P. Konrada Fijołka na Przewodniczącego 
Rady Miasta Rzeszowa, mówiąc: - „Pan Fijołek ma 30 lat. Ma wykształcenie wyższe. Jest  
magistrem socjologii. Był radnym III i IV kadencji Rady Miasta Rzeszowa. Pracuje na 
stanowisku Dyrektora Kancelarii Sejmiku Województwa Podkarpackiego.” 

 
 
P. Zdzisław Daraż – Przewodniczący obrad – zwrócił się z zapytaniem do Radnego 

P. Fijołka, czy zgadza się kandydować na Przewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa.  
 
 
Radny P. Konrad Fijołek – wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
 
Nie zgłoszono innych kandydatów na Przewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa. 

 
 
P. Zdzisław Daraż – Przewodniczący obrad – zwrócił się o zgłaszanie kandydatów 

do pracy w Komisji Skrutacyjnej. 
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Radny P. Jan Mazur – do pracy w Komisji Skrutacyjnej zgłosił kandydaturę 
Radnego P. Kazimierza Grenia.  

 
 
Radny P. Kazimierz Greń - wyraził zgodę. 
 

 
Radna P. Marta Niewczas -  do pracy w Komisji Skrutacyjnej zgłosiła kandydaturę 

Radnego P. Grzegorza Budzika.  
 
 
Radny P. Grzegorz Budzik - wyraził zgodę. 
 

 
Radny P. Robert Kultys - do pracy w Komisji Skrutacyjnej zgłosił kandydaturę 

Radnego P. Jacka Adamowicza. 
 
 
Radny P. Jacek Adamowicz - wyraził zgodę. 
 
 
Komisja Skrutacyjna w następującym składzie osobowym:  
 
1/ Radny P. Kazimierz Greń 
2/ Radny P. Grzegorz Budzik 
3/ Radny P. Jacek Adamowicz 
 

- została powołana jednogłośnie. 
 
 
 

Radny P. Andrzej Dec – skierował do kandydata na Przewodniczącego Rady Miasta 
Rzeszowa Radnego P. Fijołka pytanie o następującej treści: „Czy jako potencjalny 
Przewodniczący Rady Miasta zamierza Pan wprowadzić zmiany w funkcjonowaniu Rady?  
Jakie są Pana zamierzenia w tej materii?” 

 
 

Radny P. Konrad Fijołek – kandydat na Przewodniczącego Rady Miasta 
Rzeszowa – odpowiedział: „Szanowni Państwo! Po zaproponowaniu mi przez Klub Radnych 
„Rozwój Rzeszowa” funkcji Przewodniczącego Rady, przemyślałem sprawy związane  
z funkcjonowaniem Rady Miasta. Mam koncepcje i pomysły. Oczywiście, w najbliższym czasie 
one ulegną skonkretyzowaniu. Jest kilka spraw, na których mi szczególnie zależy.  
Jeśli zostałbym wybrany na Przewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa, przede wszystkim 
chciałbym położyć nacisk na sprawność funkcjonowania Rady. Byłem radnym Miasta 
Rzeszowa III i IV kadencji. Z moich obserwacji, wynika, że Rada Miasta Rzeszowa dotychczas 
była jedną z dłużej obradujących i nieco mniej sprawnych rad niż w innych miastach 
podobnych do Rzeszowa. Gdzie indziej organizacja pracy rady była nieco lepsza. Przy tym nie 
mówię, że jeśli chodzi o funkcjonowanie Rady Miasta Rzeszowa było tu w jakiś sposób źle.  
Chciałbym położyć szczególny nacisk na to, żeby problemy, którymi powinni zajmować się 
radni Miasta Rzeszowa, były w większości rozstrzygane na merytorycznych komisjach. - To 
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jest niezwykle istotne.  Chodzi o to, żeby Rada Miasta, jako organ stanowiący, mogła w pełni 
korzystać z tej roli i w pełni ją realizować, poprzez podejmowanie na sesjach rozwiązań 
strategicznych i rozstrzyganie strategicznych dylematów, tak żebyśmy na sesjach nie 
zajmowali się zbytnimi drobiazgami. Stąd chciałbym przywrócić komisjom Rady i efektom ich 
pracy  należną rolę. Wydaje mi się, że w ten sposób mógłby sprawnie funkcjonować samorząd 
Miasta Rzeszowa. To jest pierwszy aspekt takiej generalnej filozofii funkcjonowania Rady 
Miasta.  
Drugi aspekt, to konieczność skoncentrowania się na tym, co wspólne. - Szukanie pewnych 
wspólnych koncepcji i pomysłów, a więc tego, co nas łączy, a nie dzieli. Ja sam jestem 
człowiekiem o zgodnym charakterze. Uważam, że kompromis jest rzeczą i pojęciem bardzo 
istotnym i ważnym, zarówno w życiu społecznym, jak  i w życiu politycznym. Moim zdaniem, 
największe postacie społeczne i polityczne, to właśnie ludzie umiejący dążyć do kompromisu  
i umiejący go wypracowywać. Chciałbym prosić wszystkich Państwa Radnych o pomoc,  
żebyśmy wszyscy razem próbowali dążyć do kompromisu, do wypracowywania wspólnych 
stanowisk i szukali tego, co nas łączy.  
To są dwa punkty ogólnej filozofii funkcjonowania Rady Miasta Rzeszowa V kadencji.  
Jestem człowiekiem młodym. Dlatego, jeśli chodzi o zmiany organizacyjne w funkcjonowaniu 
Rady Miasta, chciałbym pójść w kierunku unowocześnienia pracy Rady, m.in. poprzez dobre 
przeorganizowanie sali sesyjnej w Ratuszu. Na pewno będę dążył, myślę, że wspólnie z Panem 
Prezydentem, do wprowadzenia elektronicznego systemu obsługi Rady, co pozwoli przede 
wszystkim na usprawnienie naszej pracy, a także na zobiektywizowanie i uporządkowanie  
obrad.  
To tyle wstępnych deklaracji z mojej strony. Jeśli zostałbym wybrany na Przewodniczącego 
Rady Miasta, chciałbym prosić wszystkich Państwa Radnych o pomoc we wspólnym, 
sprawnym, zgodnym i kompromisowym prowadzeniu prac Rady Miasta Rzeszowa.” 
 
 

Lista kandydatów na Przewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa została 
zamknięta jednogłośnie.  

 
 

 P. Kazimierz Greń – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – zapoznał z zasadami 
i techniką głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa.  
Na karcie do głosowania w sprawie wyboru Pana Konrada Fijołka na Przewodniczącego 
Rady Miasta Rzeszowa zawarte są trzy odpowiedzi: za, przeciw, wstrzymuję się. Aby głos 
był ważny, należy zakreślić w kółko jedną z trzech odpowiedzi. Jeśli karta do głosowania jest 
pusta i żadna z trzech odpowiedzi nie jest zaznaczona, głos jest nieważny. 
 
 
 Radny P. Waldemar Szumny – poprosił o opinię prawną na temat wymaganej 
większości głosów przy wyborze Przewodniczącego Rady Miasta. Przypomniał, że zgodnie  
z art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, rada wybiera przewodniczącego bezwzględną 
większością głosów w obecności, co najmniej połowy ustawowego składu rady,  
w głosowaniu tajnym.   
 
 
 P. Janina Załuska – Dyrektor Biura Obsługi Prawnej -  potwierdziła, że o wyborze 
przewodniczącego rady decyduje bezwzględna większość  ważnie oddanych głosów.  
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 P. Zdzisław Daraż – Przewodniczący obrad – odczytał pismo Posła do Parlamentu 
Europejskiego Pana Mieczysława Janowskiego z gratulacjami i życzeniami dla radnych  
i Prezydenta Miasta Rzeszowa /załącznik nr 6 do protokołu/.  
 
 
 Przeprowadzono głosowanie tajne w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 
Miasta Rzeszowa. 
 
 
 P. Kazimierz Greń – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – odczytał protokół 
Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa: 
„Komisja Skrutacyjna stwierdza, co następuje:  
Na ustawowy stan 25 radnych, w I sesji Rady Miasta Rzeszowa, wg listy obecności 
uczestniczyło 24 radnych.  
W głosowaniu wzięło udział 24 radnych. 
Wydano 24 karty do głosowania.  
Wyjęto z urny 24 karty do głosowania. 
Głosów ważnych oddano 24, głosów nieważnych – 0. 
Zgłoszony kandydat na Przewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa Pan Konrad Fijołek 
otrzymał następującą ilość głosów: za – 17, przeciw – 0, wstrzymujących – 7. 
 
W związku z powyższymi wynikami głosowania Komisja Skrutacyjna  
stwierdza, że Przewodniczącym Rady Miasta Rzeszowa V kadencji został 
wybrany Pan Konrad Fijołek.” 
 
/Protokół Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 
 
 
 P. Zdzisław Daraż – Przewodniczący obrad – w związku z powyższym wynikiem 
głosowania stwierdził, że Rada Miasta Rzeszowa podjęła uchwałę w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa. - Przewodniczącym Rady Miasta Rzeszowa 
został wybrany Pan Konrad Fijołek. 
 
/Tekst projektu uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 
 
Następnie Przewodniczący obrad złożył gratulacje nowo wybranemu Przewodniczącemu 
Rady Miasta Rzeszowa i przekazał mu prowadzenie obrad.  
 
 
 P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – podziękował za wybór na 
Przewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa V kadencji. Powiedział: „Bardzo serdecznie 
dziękuję za okazane mi zaufanie. Myślę, że dzięki pracy, którą będę miał tutaj zaszczyt 
wykonywać, zdołam przekonać do siebie również tych 7 radnych, którzy wstrzymali się od 
głosu. Tak, jak wcześniej mówiłem, chciałbym położyć szczególny nacisk na sprawność  
i zgodność naszej pracy.”  
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Ad. 4. 
 
 P. Waldemar Szumny – Przewodniczący Rady Miasta IV kadencji – złożył 
gratulacje nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady Miasta Rzeszowa, równocześnie 
stwierdzając: „Mam nadzieję, że Pan Przewodniczący, pełniąc swoją funkcję, będzie 
reprezentował całą Radę Miasta.”  
Pogratulował również wyboru na następną kadencję Prezydentowi Miasta Rzeszowa Panu 
Tadeuszowi Ferencowi.  
Następnie złożył gratulacje nowo wybranym radnym Miasta Rzeszowa V kadencji, życząc 
im, aby pełniąc mandat radnego mieli świadomość służby dla miasta i jego mieszkańców.      
 
 
 
Ad. 5. 
 
 P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – przypomniał, że sprawę 
wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta reguluje art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie 
gminnym oraz § 18 Statutu Miasta Rzeszowa.  Zgodnie z § 13 Statutu Miasta, Rada wybiera 
ze swego grona dwóch Wiceprzewodniczących. 
 
 
 Jednogłośnie ustalono, że Komisja Skrutacyjna będzie pracować  
w dotychczasowym składzie osobowym.  
 
 
 Radny P. Robert Kultys –  w imieniu Radnych PiS, zgłosił kandydaturę Radnego  
P. Waldemara Szumnego na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa. 
 
 

Radny P. Waldemar Szumny – wyraził zgodę na kandydowanie na 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa. 

 
 

 Radny P. Tomasz Kamiński – w imieniu Klubu „Rozwój Rzeszowa” zgłosił 
kandydaturę Radnej P. Marty Niewczas na Wiceprzewodniczącą Rady Miasta Rzeszowa.     
 
 

Radna P. Marta Niewczas – wyraziła zgodę na kandydowanie na 
Wiceprzewodniczącą Rady Miasta Rzeszowa.     
 
 
 Lista kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady Miasta Rzeszowa została 
zamknięta jednogłośnie. 
 
 
 P. Kazimierz Greń – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – zapoznał z zasadami 
i techniką głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta Rzeszowa.  
Na dwóch odrębnych kartach do głosowania, z imieniem i nazwiskiem kandydata na  
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa, zawarte są trzy odpowiedzi: za, przeciw, 
wstrzymuję się. Aby głos był ważny należy zakreślić w kółko jedną z trzech odpowiedzi. Jeśli 
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karta do głosowania jest pusta i żadna z trzech odpowiedzi nie jest zaznaczona lub jest 
zaznaczona dwa razy, głos jest nieważny. O wyborze na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 
decyduje bezwzględna większość ważnie oddanych głosów.  
 
 
 P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – przypomniał, że większość 
bezwzględna oznacza więcej głosów za niż suma głosów wstrzymujących i przeciwnych.  
 
 
 Przeprowadzono głosowanie tajne w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących 
Rady Miasta Rzeszowa. 
 
 
 P. Kazimierz Greń – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – odczytał protokoły 
Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru  Wiceprzewodniczących Rady Miasta Rzeszowa: 
I.  
Komisja Skrutacyjna stwierdza, co następuje:  
Na ustawowy stan 25 radnych, w I sesji Rady Miasta Rzeszowa, wg listy obecności 
uczestniczyło 24 radnych.  
W głosowaniu wzięło udział 24 radnych. 
Wydano 24 karty do głosowania.  
Wyjęto z urny 24 karty do głosowania. 
Głosów ważnych oddano 24, głosów nieważnych – 0. 
Zgłoszony kandydat na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa Pan Waldemar 
Szumny otrzymał następującą ilość głosów: za – 9, przeciw – 8, wstrzymujących – 7. 
 
W związku z powyższymi wynikami głosowania Komisja Skrutacyjna  
stwierdza, że Pan Waldemar Szumny nie został wybrany na 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa V kadencji.” 
 
/Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik 9 nr do protokołu/. 
 
II.  
Komisja Skrutacyjna stwierdza, co następuje:  
Na ustawowy stan 25 radnych, w I sesji Rady Miasta Rzeszowa, wg listy obecności 
uczestniczyło 24 radnych.  
W głosowaniu wzięło udział 24 radnych. 
Wydano 24 karty do głosowania.  
Wyjęto z urny 24 karty do głosowania. 
Głosów ważnych oddano 24, głosów nieważnych – 0. 
Zgłoszony kandydat na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa Pani Marta 
Niewczas otrzymała następującą ilość głosów: za – 20, przeciw – 0, wstrzymujących – 4. 
 
W związku z powyższymi wynikami głosowania Komisja Skrutacyjna  
stwierdza, że Pani Marta Niewczas została wybrana na Wiceprzewodniczącą 
Rady Miasta Rzeszowa V kadencji.” 
 
/Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 10 do protokołu/. 
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 P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – w związku z powyższym 
wynikiem głosowania stwierdził, że Rada Miasta Rzeszowa podjęła uchwałę w sprawie 
wyboru Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Rzeszowa. – Wiceprzewodniczącą Rady Miasta 
Rzeszowa została wybrana Pani Marta Niewczas. 
 
/Tekst projektu uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu/. 
 
Pan Przewodniczący złożył gratulacje nowo wybranej Wiceprzewodniczącej Rady Miasta 
 

 
W związku z tym, że kandydat na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa Pan 

Waldemar Szumny nie uzyskał wymaganej bezwzględnej większości głosów, P. Konrad 
Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta zaproponował, „aby Rada Miasta próbowała 
dzisiaj skompletować Prezydium Rady Miasta w pełnym składzie”. Argumentował, że  
„powinien pójść sygnał do społeczeństwa, że przystępujemy skutecznie i sprawnie do pracy 
Rady Miasta w nowej kadencji.”   
Następnie otworzył ponownie listę kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 
Rzeszowa. Stwierdził: „Jako Przewodniczącemu Rady Miasta zależy mi na tym, żeby  
w składzie Prezydium Rady był przedstawiciel klubu opozycyjnego. Stąd pozwolę sobie 
zgłosić kandydaturę osoby Pana Antoniego Kopaczewskiego, który jest nestorem wśród 
radnych obecnej kadencji, i który, w moim przekonaniu, ma szanse na pozyskanie głosów 
zarówno lewej, jak i prawej strony sali. Myślę, że byłby to  bardzo dobry wybór, jeśli chodzi  
o sprawność funkcjonowania Rady, jak też pewne przesłanie dla społeczeństwa, a więc 
młodość i doświadczenie. Bardzo serdecznie proszę Pana Radnego Antoniego 
Kopaczewskiego, żeby wyraził zgodę. Myślę, że ta kandydatura i ten wybór może stać się  
symbolem pewnego porozumienia”.  

 
 
Radny P. Robert Kultys – zabierając głos w imieniu Radnych PiS, powiedział: 

„Dzisiaj mamy zadecydować o tym, jaki będzie kształt organów zarządzających Radą Miasta 
Rzeszowa przez najbliższe cztery lata, i to nie tylko Prezydium Rady, ale również 
kierownictwa komisji. Stoimy na stanowisku, podobnie jak cztery lata temu, że wszystkie te 
organy powinny być obsadzone na zasadzie proporcjonalności. Całkowicie zgadzam się  
z Panem Przewodniczącym Rady w tej kwestii, że Klub, który ma 1/3 większości w składzie 
Rady, powinien mieć w Prezydium jednego Wiceprzewodniczącego. Prosiłbym jednak, 
żebyśmy to my zgłaszali tą kandydaturę Wiceprzewodniczącego Rady, a nie lider SLD. My 
sobie na to nie pozwolimy, żeby SLD nam wskazywało, kto może być naszym kandydatem,  
a kto nie. Dobry obyczaj nakazuje, żeby takie rzeczy realizować na zasadzie umowy. Mimo 
moich próśb, od ponad dwóch tygodni nie udało się do doprowadzić do rozmowy na ten 
temat. Dlatego dzisiaj musimy to robić niejako z marszu.  
Pan Waldemar Szumny jest naszym najlepszym kandydatem na Wiceprzewodniczącego Rady 
Miasta Rzeszowa. - Ma największe doświadczenie w prowadzeniu prac Rady Miasta. Jest 
radnym trzecią kadencję. W poprzedniej Radzie najpierw był Wiceprzewodniczącym Rady,  
a następnie Przewodniczącym Rady Miasta. Bardzo proszę, żeby nam nie wskazywać, kogo 
mamy desygnować na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa. My ze swojej strony 
ponawiamy kandydaturę Pana Waldemara Szumnego na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 
i liczymy na to, że lewica się opamięta.  
Przy okazji chcę również zgłosić wniosek, że oczekujemy, że będziemy w stanie rozmawiać  
o trzech przewodniczących komisji z ramienia Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości. 
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Zdajemy sobie sprawę z tego, że jesteśmy mniejszością w  Radzie i na dobrą sprawę, to lewica 
decyduje o tym, jaki będzie kształt ciał zarządzających. My przyjmiemy do wiadomości 
sposób, w jaki chcecie ułożyć pracę Rady. Uważamy jednak, że dobry obyczaj i demokracja - 
podobnie jak my cztery lata temu się zachowaliśmy - każe, żeby 1/3 komisji była kierowana 
przez Klub liczący 1/3 składu Rady. Inaczej deklaracje Przewodniczącego Rady Miasta o woli 
współpracy i o woli porozumienia pozostaną czystą fikcją. Również czystą fikcją pozostanie 
jedno z pierwszych przemówień Pana Prezydenta, po dokonaniu Jego wyboru, kiedy 
deklarował na antenie Polskiego Radia, że liczy na to, że radni opozycji włączą się w prace 
Rady Miasta i że ci doświadczeni radni, którzy byli przewodniczącymi komisji, nadal będą 
chcieli pełnić tak istotne funkcje. My się z tym zgadzamy, Panie Prezydencie i Panie 
Przewodniczący. Tylko pytanie: - Czy Wy zgadzacie się z własnymi słowami?”  

 
 
Radny P. Kazimierz Greń – odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy, stwierdził: 

„Przypomnę, że przed chwilą wybraliśmy Przewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa, a nie 
Przewodniczącego Klubu SLD. Po drugie, nie jesteśmy radnymi SLD, tylko radnymi 
wybranymi z listy – Komitet Wyborczy Wyborców Tadeusza Ferenca „Rozwój Rzeszowa.” 
Chciałbym również przypomnieć Panu Kultysowi, że nie tak dawno, właśnie Klub PiS-u, 
pozbawił nas wszystkich funkcji w Radzie Miasta poprzedniej kadencji, począwszy od funkcji 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta do funkcji przewodniczących komisji.  
Ponawiam kandydaturę Pana Antoniego Kopaczewskiego na Wiceprzewodniczącego Rady 
Miasta Rzeszowa i mam nadzieję, że wyrazi zgodę. Uważam, że jest to najbardziej 
odpowiednia osoba, która potrafi kierować Radą Miasta i ma znakomite doświadczenie. Pan 
Kopaczewski jest radnym Miasta Rzeszowa już czwartą kadencję, co świadczy o pełnym 
zaufaniu mieszkańców Rzeszowa. Uważam, że takiego Wiceprzewodniczącego nam 
potrzeba.” 
 

 
Radny P. Andrzej Dec – zabierając głos: powiedział: „Optymizm we mnie wstąpił, 

gdy usłyszałem pierwsze wystąpienia, w szczególności Pana Przewodniczącego Konrada 
Fijołka. Miałem nadzieję, że jesteśmy w przededniu dokonania jakichś podstawowych,  
a zgodnych ustaleń. Tymczasem wynik tego pierwszego głosowania mnie zaskoczył i zasmucił. 
Jest oczywiste, że w Prezydium powinien być reprezentant, a nie członek klubu. To nie jest 
tak, że siła dominująca w Radzie wyznaczy, kto to ma być. Państwo sobie pewnie łatwo 
przypomnicie podobnego typu spory i konflikty w naszym parlamencie rok temu. Do niczego 
dobrego to nie doprowadziło. Dla mnie jest oczywiste, że jeśli Klub PiS postanowił, że jego 
reprezentantem jest Pan Waldemar Szumny, to tak powinno być. Chcę przypomnieć dobry 
precedens sprzed 8 lat, kiedy kandydatem na Przewodniczącego Rady ze strony 
najmocniejszego wówczas w Radzie Klubu AWS był Pan Andrzej Rylski i dostał wszystkie 
głosy. Taki był dobry obyczaj. Ja myślę, że powinniśmy się na tym wzorować.  
Słyszę w kuluarach głosy, że Pan Antoni Kopaczewski jest zasłużony, że trzeba go 
uhonorować. Proszę Państwa, od honorowania są inne pomysły, inne funkcje. - Łatwo je 
wymyślić, ale oczywiście nie teraz, nie na sali. Dlatego, moim zdaniem, to jest zły pomysł, 
żeby Pan Antoni Kopaczewski, którego znam od bardzo wielu lat i darzę wielkim szacunkiem, 
był reprezentantem PiS, jeżeli Klub tego nie chce.  
Zgłaszam formalny wniosek o odroczenie głosowania w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa. Z tego, co słyszę, następna sesja ma być za 
tydzień. Nic się nie stanie, jeżeli ta funkcja nie zostanie dzisiaj obsadzona. Być może uda się 
dojść do jakiegoś kompromisu, może nie tylko w tej sprawie, ale i w sprawie obsady 
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kierownictw komisji. Jeżeli zaczniemy od konfliktu, to będą one potem nam towarzyszyć przez 
całą kadencję.” 

 
 
Radny P. Antoni Kopaczewski – powiedział:  „Nie przypuszczałem, że na początku  

tej kadencji moja osoba będzie przyczyną pewnych polemik, uwag, ocen i kontrowersji. 
Szczerze mówiąc, docierały do mnie głosy, że jest taka propozycja, ale w tym klimacie, jaki się 
obecnie stworzył, nie podejmuję się funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa. 
Niech robią to bardziej zaszczytni, bardziej doświadczeni, bardziej wymowni ludzie.”           

 
 
Radny P. Tomasz Kamiński – nawiązując do wniosku formalnego, zgłoszonego 

przez Radnego P. Deca, o odłożenie sprawy wyboru Wiceprzewodniczącego Rady do 
następnej sesji, zwrócił uwagę, że w porządku obrad  sesji zaplanowanej na 4 grudnia nie ma 
takiego tematu.  

 
 
Wniosek formalny o przesunięcie tematu wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa do kolejnej sesji Rady 
Miasta – został przyjęty większością 22 głosów, bez głosów przeciwnych, 
przy 1 głosie wstrzymującym.  
 
 
 
 
Ad. 6. 
 
 P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – odczytał projekt uchwały  
w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego w okręgu wyborczym nr 4 – Rzeszów. 
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 12 do protokołu/. 
 
Stosownie do zapisu projektu uchwały: „Na podstawie art. 190 ust. 1 pkt 2 b i ust. 2 ustawy  
z dnia 16 lipca 1998 r. – Ordynacja wyborcza do rad gmin, rad powiatów i sejmików 
województw (Dz. U. z 2003 r. Nr 159 poz. 1547 z późn. zm.) Rada Miasta Rzeszowa uchwala, 
co następuje: Stwierdza się wygaśnięcie mandatu radnego Tadeusza Ferenca, wybranego  
z listy wyborczej nr 14 – Komitet Wyborczy Wyborców Tadeusza Ferenca „Rozwój 
Rzeszowa” w okręgu wyborczym nr 4 – Rzeszów”.    
 
 
 
 Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała  w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego  
w okręgu wyborczym nr 4 – Rzeszów (w wersji zaproponowanej) – została 
przyjęta jednogłośnie (22 głosami za).  
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Ad.  7. 
 
 P. Konrad Fijołek  - Przewodniczący Rady Miasta –  zapoznał z zasadami 
powoływania komisji stałych Rady Miasta. Przypomniał, że stosownie do art. 21 ust. 1 
ustawy o samorządzie gminnym: „Rada gminy ze swojego grona może powoływać stałe  
i doraźne komisje do określonych zadań, ustalając przedmiot działania oraz skład osobowy.” 
Zgodnie z § 54 ust. 2 zdanie drugie: „Przewodniczącego komisji Rada wybiera spośród swego 
składu w pierwszej kolejności.”  
Następnie Pan Przewodniczący poinformował, że w porozumieniu z byłym Przewodniczącym 
Rady Miasta Panem Szumnym, a także Biurem Rady Miasta proponuje się dokonanie zmian 
w odniesieniu do komisji stałych, polegających na: 

- przywróceniu Komisji Regulaminowo – Statutowej   
- rozdzieleniu Komisji Kultury, Sportu i Promocji na dwie odrębne komisje, tj. Komisję 

Kultury i Promocji oraz Komisję Sportu, Rekreacji i Turystyki. 
 
 

Radny P. Andrzej Dec – stwierdził: „To pewnie jest już za późno, ale w moim 
przekonaniu, połączenie gospodarki komunalnej z inwestycjami, nie jest dobre. Inwestycje to 
raczej sfera gospodarki przestrzennej. Komisja Gospodarki Komunalnej zajmuje się 
doraźnym zarządzaniem sprawami, które leżą w gestii spółek miejskich  
i MPGK. Tam inwestycji w istocie nie ma. To taka tradycja u nas, że ta Komisja w ten sposób 
się  nazywa, ale moim zdaniem, tak zresztą było w poprzedniej kadencji, Komisja Gospodarki 
Przestrzennej miała więcej do powiedzenia w tej materii. Proszę się zastanowić, czy nie 
byłoby lepiej tego zmienić.” 
 
 

P. Konrad Fijołek  - Przewodniczący Rady Miasta – odnosząc się do wypowiedzi 
Radnego P. Deca, podzielił pogląd odnośnie zasadności zmiany zakresu działania Komisji 
Gospodarki Komunalnej oraz Komisji Gospodarki Przestrzennej. Równocześnie 
zaproponował, aby kwestią przedmiotu działania komisji stałych Rady Miasta zajęła się  
w najbliższym czasie Komisja Regulaminowo – Statutowa.  
 
Następnie Pan Przewodniczący zwrócił się o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Rzeszowa. 
 
 

Radny P. Grzegorz Budzik – w imieniu Klubu Radnych „Rozwój Rzeszowa” zgłosił 
kandydaturę Radnego P. Tomasza Kamińskiego na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
Rady Miasta Rzeszowa. 
 
 

Radny P. Robert Kultys – w imieniu Radnych PiS ponownie zapytał, czy Klub 
Radnych „Rozwój Rzeszowa” zainteresowany jest rozmowami na temat rozdziału funkcji  
w Radzie Miasta.   
 
 

P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – odpowiedział, że jako 
Przewodniczący Rady Miasta nie ma formalnych uprawnień  negocjacyjnych w tej sprawie. 
W związku z tym trudno mu się wypowiadać w powyższej materii.  
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Radny P. Tomasz Kamiński – Przewodniczący Klubu Radnych „Rozwój 

Rzeszowa” – odnosząc się do wypowiedzi Radnego P. Kultysa, stwierdził, że były 
prowadzone rozmowy na powyższy temat i pewne stanowiska zostały przyjęte. 
Zawnioskował o kontynuowanie obrad. 

 
Radny P. Waldemar Szumny – odnosząc się do odpowiedzi udzielonej przez 

Przewodniczącego Rady Miasta Pana Fijołka, zauważył, że zapisy Statutu Miasta dają 
Przewodniczącemu Rady bardzo duże możliwości, jeśli chodzi o kwestię współtworzenia 
pracy Rady. Wskazał, że zgodnie z § 52 ust. 2 Statutu Miasta Rzeszowa: „Dla rozpatrzenia 
doraźnych spraw organizacyjnych i proceduralnych Rady, Przewodniczący Rady może zwołać 
zebranie przedstawicieli klubów radnych i przewodniczących komisji, ustalając czas, miejsce 
i listę uczestników takiego spotkania”. Stwierdził: „Wykorzystując zapisy statutowe  
i prezentując dobrą wolę, a mam nadzieję, że Pan Przewodniczący Rady ma dużo dobrej woli, 
można tak zorganizować pracę Rady, aby faktycznie była możliwa pewna linia współdziałania 
i współpracy.”   

 
 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta –  odnosząc się do wypowiedzi 

Radnego P. Szumnego, przypomniał, że dzisiejsza, inauguracyjna, sesja została zwołana przez 
Przewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa poprzedniej kadencji. Także porządek obrad, po 
uzgodnieniach, został podpisany przez Przewodniczącego Rady IV kadencji.  
Pan Przewodniczący zapewnił, że będzie współpracować z klubami działającymi w Radzie 
Miasta. Podkreślił, że wszelkiego rodzaju strategiczne decyzje będzie konsultować  
z przewodniczącym klubów. W związku z tym oczekuje na pisemne informacje o powołanych 
klubach i ich składzie osobowym.  
Z uwagi na to, że dzisiaj odbywa się pierwsza sesja Rady, a kluby jeszcze formalnie nie 
istnieją, zaproponował kontynuowanie porządku obrad, deklarując dobrą wolę, jeśli będzie 
potrzeba zmian czy korekt w tej materii.  
Jeśli chodzi o tryb i sposób organizacji pracy Rady Miasta, Pan Przewodniczący  zapewnił, że 
będzie podtrzymywać dobre tradycje, które ukształtował zarówno Pan Przewodniczący Dec, 
jak i Pan Przewodniczący Szumny. Jako przykład podał zwoływanie sesji zgodnie  
z harmonogramem i odbywanie sesji we wtorki.     

 
 
Radny P. Kazimierz Greń – zawnioskował o kontynuowanie obrad. W imieniu 

Klubu Radnych „Rozwój Rzeszowa” ponowił kandydaturę Radnego P. Tomasza 
Kamińskiego na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Rzeszowa.  

 
 
Radny P. Tomasz Kamiński – wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Rzeszowa.   
 
 
Nie zgłoszono innych kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Rzeszowa. 
 
 
 
Przystąpiono do głosowania: 
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Za wyborem Radnego P. Tomasza Kamińskiego na  Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Rzeszowa – głosowało 14 radnych, przeciw było 2 radnych,  
6 radnych wstrzymało się od głosu.  

 
 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – odczytał skład osobowy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Rzeszowa, zgodnie z deklaracją radnych /załącznik nr 13 do 
protokołu/.  
 
/Tekst projektu uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu/.  

 
 
Uchwała w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Rzeszowa (w następującym składzie osobowym:  
Kamiński Tomasz    – Przewodniczący Komisji 
Greń Kazimierz        - Członek Komisji 
Kwaśniak Mirosław - Członek Komisji 
Stręk Jadwiga           - Członek Komisji)   

- została przyjęta jednogłośnie (22 głosami za).  
 
 
 
Ad. 8. 
 
 Radny P. Tomasz Kamiński – w imieniu Klubu Radnych „Rozwój Rzeszowa” 
zgłosił kandydaturę Radnego P. Zdzisława Daraża na Przewodniczącego Komisji 
Ekonomiczno – Budżetowej Rady Miasta Rzeszowa.   
 
 
 
 Radny P. Zdzisław Daraż – wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego 
Komisji Ekonomiczno – Budżetowej Rady Miasta Rzeszowa.  
 
 

Nie zgłoszono innych kandydatów na Przewodniczącego Komisji Ekonomiczno - 
Budżetowej Rady Miasta Rzeszowa. 

 
 
 

Przystąpiono do głosowania: 
 
Za wyborem Radnego P. Zdzisława Daraża na Przewodniczącego Komisji 

Ekonomiczno - Budżetowej Rady Miasta Rzeszowa – głosowało 15 radnych, nie było 
głosów przeciwnych, 9 radnych wstrzymało się od głosu.  
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P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – odczytał skład osobowy 
Komisji Ekonomiczno - Budżetowej Rady Miasta Rzeszowa, zgodnie z deklaracją radnych 
/załącznik nr 15 do protokołu/.  
 
/Tekst projektu uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu/.  

 
 
Uchwała w sprawie powołania Komisji Ekonomiczno - Budżetowej  

Rady Miasta Rzeszowa (w następującym składzie osobowym:  
Daraż Zdzisław             – Przewodniczący Komisji 
Fijołek Konrad              - Członek Komisji 
Korczowska  Maria       - Członek Komisji 
Niewczas Marta             - Członek Komisji 
Szumny Waldemar       - Członek Komisji 
Szyszka Ludwik            - Członek Komisji)    

- została przyjęta jednogłośnie (20 głosami za).  
 
 
Ad. 9. 
 
 Radny P. Tomasz Kamiński –  w imieniu Klubu Radnych „Rozwój Rzeszowa” 
zgłosił kandydaturę Radnego P. Bogusława Saka na Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Komunalnej i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa.  
 
 
 Radny P. Andrzej Dec – zwrócił się do kandydata z prośbą o dokonanie prezentacji 
swojej osoby.  
 

 
Radny P. Bogusław Sak  – powiedział: „Jestem bezpartyjny, czyli ani lewicowy ani 

prawicowy. Z tego tytułu uzyskałem mandat zaufania części mieszkańców miasta Rzeszowa. 
Jestem spółdzielcą. Mam doświadczenie. Jestem zarządcą, posiadam licencję zarządcy 
nieruchomościami. Zarządzam mikro osiedlem. Jako kierownik osiedla mieszkaniowego 
praktycznie mam do czynienia ze wszystkimi tematami, które dotyczyć będą sfery makro, czyli 
Miasta.”  
Wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej  
i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa.  
 
 

Nie zgłoszono innych kandydatów na Przewodniczącego Komisji Gospodarki  
Komunalnej i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa. 

 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
Za wyborem Radnego P. Bogusława Saka na Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji  Rady Miasta Rzeszowa – głosowało 17 radnych, 
nie było głosów przeciwnych, 7 radnych wstrzymało się od głosu.  
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P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – odczytał skład osobowy 

Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa, zgodnie z deklaracją 
radnych /załącznik nr 17 do protokołu/.  
 
/Tekst projektu uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu/.  

 
 
Uchwała w sprawie powołania Komisji Gospodarki Komunalnej    

i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa (w następującym składzie osobowym:  
Sak Bogusław                    – Przewodniczący Komisji 
Kamiński Tomasz             - Członek Komisji 
Budzik Grzegorz               - Członek Komisji 
Greń Kazimierz                - Członek Komisji 
Jęczmienionka Jerzy        - Członek Komisji 
Kultys Robert                   - Członek Komisji  
Mazur Jan                         - Członek Komisji 
Niewczas Marta                - Członek Komisji 
Szyszka Ludwik               - Członek Komisji 
Wywrocki Waldemar      - Członek Komisji)     

- została przyjęta jednogłośnie (24 głosami za).  
 
 
Ad. 10. 
 
 Radny P. Tomasz Kamiński – w imieniu Klubu Radnych „Rozwój Rzeszowa” 
zgłosił kandydaturę Radnego P. Jerzego Maślanki na Przewodniczącego Komisji Edukacji 
Rady Miasta Rzeszowa.   
 
 
 Radny P. Jerzy Maślanka – wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego 
Komisji Edukacji Rady Miasta Rzeszowa.  
 
 

Nie zgłoszono innych kandydatów na Przewodniczącego Komisji Edukacji Rady 
Miasta Rzeszowa. 

 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
Za wyborem Radnego P. Jerzego Maślanki na Przewodniczącego Komisji 

Edukacji Rady Miasta Rzeszowa – głosowało 15 radnych, nie było głosów przeciwnych, 
9 radnych wstrzymało się od głosu.  
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P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – odczytał skład osobowy 
Komisji Edukacji Rady Miasta Rzeszowa, zgodnie z deklaracją radnych /załącznik nr 19 do 
protokołu/.  
/Tekst projektu uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu/.  

 
 
Uchwała w sprawie powołania Komisji Edukacji Rady Miasta 

Rzeszowa  (w następującym składzie osobowym:  
Maślanka Jerzy             – Przewodniczący Komisji 
Gołąb Sławomir            - Członek Komisji 
Gubernat Adolf             - Członek Komisji 
Kwaśniak Mirosław      - Członek Komisji 
Szumny Waldemar       - Członek Komisji 
Walawender Witold     - Członek Komisji 
Wywrocki Waldemar   - Członek Komisji)     

- została przyjęta jednogłośnie (23 głosami za).  
 
 
Ad. 11. 
 
 Radny P. Robert Kultys – zgłosił kandydaturę Radnego P. Jacka Kiczka na 
Przewodniczącego Komisji Kultury i Promocji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
    

Radny P. Tomasz Kamiński – w imieniu Klubu Radnych „Rozwój Rzeszowa” 
zgłosił kandydaturę Radnego P. Waldemara Wywrockiego na Przewodniczącego Komisji  
Kultury i Promocji Rady Miasta Rzeszowa.   
 
 

Radny P. Jacek Kiczek – wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego 
Komisji Kultury i Promocji Rady Miasta Rzeszowa. 

 
 
Radny P. Waldemar Wywrocki - wyraził zgodę na kandydowanie na 

Przewodniczącego Komisji Kultury i Promocji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
 
Nie zgłoszono innych kandydatów na Przewodniczącego Komisji Kultury i Promocji 

Rady Miasta Rzeszowa. 
 

 
Przystąpiono do głosowania: 
 
Za wyborem Radnego P. Jacka Kiczka na Przewodniczącego Komisji Kultury  

i Promocji  Rady Miasta Rzeszowa – głosowało 8 radnych, nie było głosów przeciwnych, 
15 radnych wstrzymało się od głosu.  
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Za wyborem Radnego P. Waldemara Wywrockiego na Przewodniczącego 
Komisji Kultury i Promocji  Rady Miasta Rzeszowa – głosowało 17 radnych, nie było 
głosów przeciwnych, 5 radnych wstrzymało się od głosu.  

 
 
W wyniku powyższego głosowania Przewodniczącym Komisji Kultury i Promocji  

Rady Miasta Rzeszowa został wybrany Radny P. Waldemar Wywrocki. 
 
 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – odczytał skład osobowy 

Komisji Kultury i Promocji Rady Miasta Rzeszowa, zgodnie z deklaracją radnych /załącznik 
nr 21 do protokołu/.  
 
/Tekst projektu uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu/.  

 
 
Uchwała w sprawie powołania Komisji Kultury i Promocji Rady 

Miasta Rzeszowa  (w następującym składzie osobowym:  
Wywrocki Waldemar    – Przewodniczący Komisji 
Adamowicz Jacek           - Członek Komisji 
Gołąb Sławomir              - Członek Komisji 
Jęczmienionka Jerzy      - Członek Komisji 
Kiczek Jacek                   - Członek Komisji  

          Korczowska  Maria        - Członek Komisji 
Mazur Jan                       - Członek Komisji 
Maślanka Jerzy              - Członek Komisji 
Walawender Witold      - Członek Komisji)    

- została przyjęta jednogłośnie (24 głosami za).  
 
 
Ad. 12. 
 
 Radny P. Tomasz Kamiński – w imieniu Klubu Radnych „Rozwój Rzeszowa” 
zgłosił kandydaturę Radnego P. Kazimierza Grenia na Przewodniczącego Komisji Sportu, 
Rekreacji i Turystyki Rady Miasta Rzeszowa.   
 
 
 Radny P. Kazimierz Greń – wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego 
Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki Rady Miasta Rzeszowa.   
 
 

Nie zgłoszono innych kandydatów na Przewodniczącego Komisji Sportu, Rekreacji  
i Turystyki Rady Miasta Rzeszowa.   

 
 
 
Przystąpiono do głosowania: 
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Za wyborem Radnego P. Kazimierza Grenia na Przewodniczącego Komisji 
Sportu, Rekreacji i Turystyki Rady Miasta Rzeszowa – głosowało 15 radnych, nie było 
głosów przeciwnych, 9 radnych wstrzymało się od głosu.  

 
 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – odczytał skład osobowy 

Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki Rady Miasta Rzeszowa, zgodnie z deklaracją radnych 
/załącznik nr 23 do protokołu/.  
 
/Tekst projektu uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu/.  

 
 
 
Uchwała w sprawie powołania Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki 

Rady Miasta Rzeszowa  (w następującym składzie osobowym:  
Greń Kazimierz            – Przewodniczący Komisji 
Adamowicz Jacek         - Członek Komisji  
Gołąb Sławomir            - Członek Komisji 
Kamiński Tomasz         - Członek Komisji 
Niewczas Marta            - Członek Komisji 
Walawender Witold     - Członek Komisji) 

- została przyjęta jednogłośnie (24 głosami za).  
 
 
Ad. 13. 
 
 Radny P. Waldemar Szumny – zgłosił kandydaturę Radnego P. Roberta Kultysa na 
Przewodniczącego Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady Miasta Rzeszowa. Uzasadnił, że 
Radny P. Kultys był Przewodniczącym Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady Miasta 
poprzedniej kadencji.  
 
    

Radny P. Tomasz Kamiński – w imieniu Klubu Radnych „Rozwój Rzeszowa” 
zgłosił kandydaturę Radnego P. Grzegorza Budzika na Przewodniczącego Komisji 
Gospodarki Przestrzennej Rady Miasta Rzeszowa.   

 
 
Radny P. Robert Kultys – wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego 

Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady Miasta Rzeszowa. 
 
 
Radny P. Grzegorz Budzik - wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego 

Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady Miasta Rzeszowa. 
 
 
Nie zgłoszono innych kandydatów na Przewodniczącego Komisji Gospodarki 

Przestrzennej Rady Miasta Rzeszowa. 
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Radny P. Jacek Kiczek – zapytał o kompetencje kandydata na Przewodniczącego 

Komisji Gospodarki Przestrzennej Radnego P. Grzegorza Budzika. 
 
 
Radny P. Grzegorz Budzik – odpowiedział: „Jako pracownik naukowy miałem 

okazję wiele razy współpracować w dziedzinie gospodarki przestrzennej w ramach 
opracowań studium wykonalności i raportu oddziaływania na środowisko, zarówno obiektów 
kubaturowych, jak również inwestycji drogowych. Są również do wglądu opracowania 
naukowe na ten temat mojego autorstwa i współautorstwa. Zapraszam do lektury. Mam 
wykształcenie techniczne, inżynier mechanik, doktor nauk technicznych.”   

 
 

Przystąpiono do głosowania: 
 
Za wyborem Radnego P. Roberta Kultysa na Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Przestrzennej Rady Miasta Rzeszowa – głosowało 9 radnych, nie było 
głosów przeciwnych, 15 radnych wstrzymało się od głosu.  

 
 
Za wyborem Radnego P. Grzegorza Budzika na Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Przestrzennej  Rady Miasta Rzeszowa – głosowało 15 radnych, 1 radny  był 
przeciwny, 7 radnych wstrzymało się od głosu.  

 
 
W wyniku powyższego głosowania Przewodniczącym Komisji Gospodarki 

Przestrzennej Rady Miasta Rzeszowa został wybrany Radny P. Grzegorz Budzik. 
 
 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – odczytał skład osobowy 

Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady Miasta Rzeszowa, zgodnie z deklaracją radnych 
/załącznik nr 25 do protokołu/.  
 
/Tekst projektu uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu/.  

 
 
Uchwała w sprawie powołania Komisji Gospodarki Przestrzennej 

Rady Miasta Rzeszowa (w następującym składzie osobowym:  
Budzik Grzegorz             – Przewodniczący Komisji 
Daraż Zdzisław               - Członek Komisji 
Dec Andrzej                    - Członek Komisji 
Kiczek Jacek                   - Członek Komisji 

          Kopaczewski Antoni      - Członek Komisji 
Kultys Robert                 - Członek Komisji 
Maślanka Jerzy              - Członek Komisji) 

  - została przyjęta jednogłośnie (24 głosami za).  
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Ad. 14. 
 
 Radny P. Jacek Adamowicz -  zgłosił kandydaturę Radnego P. Jerzego 
Jęczmienionki na Przewodniczącego Komisji Porządku Publicznego i Współpracy  
z Samorządami Osiedlowymi Rady Miasta Rzeszowa.   
 
 
 Radny P. Jerzy Jęczmienionka - wyraził zgodę na kandydowanie na 
Przewodniczącego Komisji Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
Osiedlowymi Rady Miasta Rzeszowa. 
 
 

Nie zgłoszono innych kandydatów na Przewodniczącego Komisji Porządku 
Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi Rady Miasta Rzeszowa. 

 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
Za wyborem Radnego P. Jerzego Jęczmienionki na Przewodniczącego Komisji  

Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi Rady Miasta 
Rzeszowa – głosowało 19 radnych, nie było głosów przeciwnych, 2 radnych wstrzymało 
się od głosu.  

 
 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – odczytał skład osobowy 

Komisji Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi Rady Miasta 
Rzeszowa, zgodnie z deklaracją radnych /załącznik nr 27 do protokołu/.  
 
/Tekst projektu uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu/.  

 
 
Uchwała w sprawie powołania Komisji Porządku Publicznego  

i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi Rady Miasta Rzeszowa  
(w następującym składzie osobowym:  

Jęczmienionka  Jerzy   – Przewodniczący Komisji 
Adamowicz Jacek         - Członek Komisji 
Budzik Grzegorz           - Członek Komisji 
Kopaczewski Antoni     - Członek Komisji 
Sak Bogusław                - Członek Komisji 
Szyszka Ludwik            - Członek Komisji)     

- została przyjęta jednogłośnie (23 głosami za).  
 
 
Ad. 15. 
 
 Radna P. Maria Korczowska – zgłosiła kandydaturę Radnego P. Andrzeja Deca na 
Przewodniczącego Komisji Regulaminowo - Statutowej Rady Miasta Rzeszowa. Uzasadniła: 
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„Radny P. Andrzej Dec jest radnym już piątą kadencję. Poza tym był Przewodniczącym tejże 
komisji. Jest najlepszym kandydatem.”  
 
    

Radny P. Andrzej Dec – wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego 
Komisji Regulaminowo - Statutowej Rady Miasta Rzeszowa. 

 
 
Nie zgłoszono innych kandydatów na Przewodniczącego Komisji Regulaminowo - 

Statutowej Rady Miasta Rzeszowa. 
 
 

 
Przystąpiono do głosowania: 
 
Za wyborem Radnego P. Andrzeja Deca na Przewodniczącego Komisji 

Regulaminowo - Statutowej Rady Miasta Rzeszowa – głosowało 22 radnych, nie było 
głosów przeciwnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.  
 

 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – odczytał skład osobowy 

Komisji Regulaminowo - Statutowej Rady Miasta Rzeszowa, zgodnie z deklaracją radnych 
/załącznik nr 29 do protokołu/.  
 
/Tekst projektu uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu/.  
 
 

Uchwała w sprawie powołania Komisji Regulaminowo - Statutowej 
Rady Miasta Rzeszowa  (w następującym składzie osobowym:  

Dec Andrzej                    – Przewodniczący Komisji 
Fijołek Konrad                - Członek Komisji 
Gubernat Adolf               - Członek Komisji 
Kopaczewski Antoni       - Członek Komisji 
Szumny Waldemar         - Członek Komisji)  

- została przyjęta jednogłośnie (23 głosami za).  
 
 
Ad. 16. 
 
 Radny P. Tomasz Kamiński – w imieniu Klubu Radnych „Rozwój Rzeszowa” 
zgłosił kandydaturę Radnego P. Adolfa Gubernata na Przewodniczącego Komisji Zdrowia 
Rady Miasta Rzeszowa.   
 
    

Radny P. Adolf Gubernat-  wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego 
Komisji Zdrowia Rady Miasta Rzeszowa. 
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Nie zgłoszono innych kandydatów na Przewodniczącego Komisji Zdrowia Rady 
Miasta Rzeszowa. 

 
 

 
Przystąpiono do głosowania: 
 
Za wyborem Radnego P. Adolfa Gubernata na Przewodniczącego Komisji 

Zdrowia Rady Miasta Rzeszowa – głosowało 16 radnych, nie było głosów przeciwnych,  
8 radnych wstrzymało się od głosu.  
 

 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – odczytał skład osobowy 

Komisji Zdrowia Rady Miasta Rzeszowa, zgodnie z deklaracją radnych /załącznik nr 31 do 
protokołu/.  
 
/Tekst projektu uchwały stanowi załącznik nr 32 do protokołu/.  

 
 
Uchwała w sprawie powołania Komisji Zdrowia Rady Miasta 

Rzeszowa  (w następującym składzie osobowym:  
Gubernat Adolf               – Przewodniczący Komisji 
Daraż Zdzisław                - Członek Komisji 
Kwaśniak Mirosław        - Członek Komisji 
Stręk Jadwiga                  - Członek Komisji)  

- została przyjęta jednogłośnie (23 głosami za).  
 
 
 
Ad. 17. 
 
 Radny P. Tomasz Kamiński – w imieniu Klubu Radnych „Rozwój Rzeszowa” 
zgłosił kandydaturę Radnej P. Marii Korczowskiej na Przewodniczącą Komisji Rodziny  
i Pomocy Społecznej Rady Miasta Rzeszowa.   
 
       

Radna P. Maria Korczowska – wyraziła zgodę na kandydowanie na Przewodniczącą 
Komisji Rodziny i Pomocy Społecznej Rady Miasta Rzeszowa. 

 
 
Nie zgłoszono innych kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rodziny i Pomocy 

Społecznej Rady Miasta Rzeszowa. 
 

 
Przystąpiono do głosowania: 
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Za wyborem Radnej P. Marii Korczowskiej na Przewodniczącą Komisji Rodziny 
i Pomocy Społecznej Rady Miasta Rzeszowa – głosowało 18 radnych, nie było głosów 
przeciwnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu.  
 

 
 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – odczytał skład osobowy 

Komisji Rodziny i Pomocy Społecznej Rady Miasta Rzeszowa, zgodnie z deklaracją radnych 
/załącznik nr 33 do protokołu/.  
 
/Tekst projektu uchwały stanowi załącznik nr 34 do protokołu/.  

 
 
 
Uchwała w sprawie powołania Komisji Rodziny i Pomocy Społecznej 

Rady Miasta Rzeszowa  (w następującym składzie osobowym:  
Korczowska Maria        – Przewodnicząca Komisji 
Fijołek Konrad               - Członek Komisji 
Mazur Jan                       - Członek Komisji 
Sak Bogusław                  - Członek Komisji 
Stręk Jadwiga                 - Członek Komisji)  

- została przyjęta jednogłośnie (22 głosami za).  
 
 
 
Ad. 18. 
 
 P. Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – pogratulował radnym wyboru 
do Rady Miasta Rzeszowa V kadencji.  
Następnie złożył gratulacje Przewodniczącemu Rady Miasta Rzeszowa V kadencji Panu 
Konradowi Fijołkowi oraz Wiceprzewodniczącej Rady Pani Marcie Niewczas.  
Ponadto pogratulował nowo wybranym przewodniczącym komisji stałych Rady Miasta. 
Przekazał życzenia owocnej pracy dla dobra Miasta i jego mieszkańców. 
 
 
 
 P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – w imieniu Rady Miasta 
pogratulował Prezydentowi Miasta Rzeszowa Panu Tadeuszowi Ferencowi wyboru na kolejną 
kadencję. Podziękował za przekazane życzenia i gratulacje. Wyraził przekonanie, że 
współpraca z Panem Prezydentem będzie układać się sprawnie i merytorycznie, z pożytkiem 
dla rozwoju Miasta.  
 
Pan Przewodniczący poinformował, że następna sesja Rady Miasta odbędzie się  
4 grudnia 2006 r., wyjątkowo w poniedziałek.   
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 Na I sesji odbytej w dniu 27 listopada 2006 roku Rada Miasta 
Rzeszowa podjęła następujące uchwały:   
 
 
 

1. Uchwała Nr I/1/2006 – w     sprawie   wyboru   Przewodniczącego   Rady    Miasta  
                                             Rzeszowa. 

 
2. Uchwała Nr I/2/2006 – w   sprawie   wyboru  Wiceprzewodniczącej  Rady  Miasta  
                                             Rzeszowa. 
 
3. Uchwała Nr I/3/2006 - w  sprawie  stwierdzenia   wygaśnięcia  mandatu   radnego                                                 
                                             w okręgu wyborczym nr 4 – Rzeszów. 
 
4. Uchwała Nr I/4/2006 - w  sprawie  powołania  Komisji   Rewizyjnej  Rady  Miasta  
                                             Rzeszowa.  
 
5. Uchwała Nr I/5/2006 - w sprawie powołania Komisji  Ekonomiczno – Budżetowej  
                                             Rady Miasta Rzeszowa. 
 
6. Uchwała Nr I/6/2006 - w  sprawie  powołania  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  
                                             i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
7. Uchwała Nr I/7/2006 - w   sprawie  powołania  Komisji   Edukacji   Rady  Miasta  
                                            Rzeszowa. 
 
8. Uchwała Nr I/8/2006 – w  sprawie powołania Komisji  Kultury i  Promocji   Rady  
                                            Miasta Rzeszowa. 
 
9. Uchwała Nr I/9/2006 - w    sprawie     powołania     Komisji     Sportu,    Rekreacji   
                                             i Turystyki Rady Miasta Rzeszowa. 
 
10. Uchwała Nr I/10/2006 - w sprawie powołania Komisji  Gospodarki Przestrzennej  
                                              Rady Miasta Rzeszowa. 
 
11. Uchwała Nr I/11/2006 - w    sprawie   powołania  Komisji  Porządku  Publicznego  
                                               i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi Rady Miasta  
                                               Rzeszowa. 
 
12. Uchwała Nr I/12/2006 – w     sprawie      powołania     Komisji     Regulaminowo –  
                                               Statutowej Rady Miasta Rzeszowa. 
 
13. Uchwała Nr I/13/2006 - w   sprawie   powołania  Komisji   Zdrowia  Rady  Miasta  
                                               Rzeszowa. 
 
14. Uchwała Nr I/14/2006 - w   sprawie    powołania    Komisji    Rodziny   i    Pomocy  
                                              Społecznej Rady Miasta Rzeszowa. 
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 P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad dokonał zamknięcia I sesji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
 Obrady trwały od godz. 12.00 do 15.45. 
 
 Na tym protokół zakończono. 
 
 

Protokołowała:                                                                                               Przewodniczący 
                                                                                                        Rady Miasta Rzeszowa  
 

Danuta Groszek                                                                                            Konrad Fijołek 
 
 
 
Sprawdził: 
 
Dyrektor 
Biura Rady Miasta Rzeszowa 
 
Mirosław Kubiak 
 
 
 
 
 
 
 
 


